
 

Protokoll Styrelsemöte 2023-09-26 

 
Plats: Skidstadion 

Närvarande: Martin Ohlsson, Hanna Falkeström, Lotta Nilsson, Tomas Kristoffersson 
(del av mötet), Kristina Hammarfalk, Urban Lindgren, Niclas Lidström (del 
av mötet) och Erica Johansson 

 

1. Mötets öppnande 
Martin Ohlsson hälsade alla välkomna till dagens möte. 

2. Val av sekreterare och justerare 
Erica Johansson valdes till mötets sekreterare och Kristina Hammarfalk att justera dagens 
protokoll. 

3. Förra mötets protokoll 
Protokoll från styrelsemöte 30 augusti gicks igenom. 

Martin har varit i kontakt med SOFT angående resurser för kartritning/revidering. I en första 
kommunikation verkar det inte finnas några stora resurser för detta men Martin följer upp 
frågan. 

Protokollet lades till handlingarna. 

4. Ting inklusive O-Ringensummering 
Niclas Lidström och O-ringen Åre tycker att det är ett bra tillfälle vid tinget att summera 
arrangemanget och tacka funktionärerna. 

Tinget hålls söndag 5 november. 

Preliminärt program 
10-12 Ting 
12-13 Lunch 
13-15 O-ringen 

Martin och Niclas skriver inbjudan och ser till att den sprids. Niclas och Kristina tittar på 
matalternativ till lunchen. Lokal bestäms senare. 

Mötet beslutade att JHOF bekostar tinget, budget ca 10 000 kr. 

Tinget 
SI-fonden: Urban skriver ihop ett underlag inför tinget om styrelsens syn på SI-fonden. I 
samband med tinget tillsätts en arbetsgrupp som har som uppgift att bereda ett förslag till OF-
mötet 2024.  

Värdetävling: Fråga från SOFT om att arrangera en värdetävling i distriktet 2026 eller 2027. 
Kristina presenterar. 

Statistik (aktiva, tävlingar). Martin och Erica sammanställer. 

5. Ekonomi 
Avräkning från SOFT har kommit angående OF-bidrag för tävlingar rapporterade t o m 31 juli. 
JHOF får ett bidrag för ordinarie tävlingsprogram på 60 kkr. Dessutom får vi som O-
ringenarrangör 100 kkr. Bidragen betalas ut i slutet på september. 
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Budgeten för ungdomskommittén har överskridits med 8 000 kr. 

Lotta skickar policyn angående deltagande vid t ex USM och Rikslägret (från 2018) till Hanna. 
Denna behöver eventuellt revideras. 

Urban har fakturerat deltagande föreningar i Kraftsamling JH för 2023. 

6. Utbildning 
Ungdomstränarutbildning 
Till ungdomstränarutbildningen är det i dagsläget åtta anmälda Erica kontaktar Moa på SOFT 
för att höra vilka personer som är anmälda. 

Liverapportering/Livelox vid tävlingar. Erica har varit i kontakt med Magnus Johansson. 
Utbildningens form och tidpunkt är ännu ej bestämd. 

Banläggarutbildning 
Erica har gjort en liten kartläggning bland de som deltog i banläggarutbildningen i Vålådalen i 
mars. De flesta har på något sätt haft nytta av utbildningen som banläggare/bankontrollant och 
många är intresserade av någon slags uppföljning av utbildningen. 

7. Ungdomsverksamhet 
Hemmalägret i Östersund/Vålådalen i början av september var lyckat. 

Simon Lindqvist och Erik Maripuu deltog på USM i Blekinge i september. 

Till Daladubblen är det 82 intresseanmälningar. Buss och boende är bokat. 

Kraftsamling JH ska utvärderas efter säsongen och planeras inför nästa år då projektet ska 
växlas upp resursmässigt. 

Avslutning för både Kraftsamling och övrig ungdomsverksamhet kommer att vara vid tinget 5 
november. 

8. Kartor 
Protokoll för kartkontroll är inkomna för Nybykartan, sprintkartan i Valla, kartorna i Duved, 
Ottsjö och Edsåsdalen samt Aspås. Mötet godkänner kartorna för tävling inom nivå 2 och 3 
enligt SOFT:s klassificeringssystem. 

Kartan i Tullus är redo för kartkontroll. Kristina och Urban arbetar på att hitta en kontrollant för 
kartan. 

Kartkonvent 
Tomas har skrivit ett förslag på agenda till kartkonvent. Inbjudan kommer att gå ut till 
föreningarna inom kort. Förslag i början av november, om möjligt i Krokomstrakten. 
Förmodligen kommer det bli ytterligare ett möte i början på nästa år. 

9. Tävling 
Tävlingskommittén hade möte 6 september. Vid mötet avhandlades bland annat Skogsfemman 
(tre arrangemang på våren och två på hösten), utkast till fördelning av tävlingar 2026, 
skidorienteringsprogrammet för 2023/2024 och uppstart av MTB-O-verksamhet. Fullständigt 
protokoll och uppdaterat årshjul från senaste kommittémötet finns på hemsidan. 

Lennart Hamberg kommer förmodligen åka på tävlingskonferensen i Jönköping i mitten av 
november. 
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10. Övriga frågor 
Motioner förbundsmöte 
Ska skickas in till SOFT senast 1 november. Erica försöker skriva ihop en motion om revidering 
av namn på svårighetsgrader på banor. 

Ledamot SOFT styrelse 
Två ledamöter avgår vid förbundsmötet 2024. Mötet är överens om att vi bör nominera en 
kandidat. Även ordförande Maria Kraft Helgesson avgår vid förbundsmötet. 

Kartkvalitet vid tävlingar 
Lotta lyfte frågan om kvalitet och utseende på kartor vid distriktets (ffa större) arrangemang. 
Kartutskrift finns med i checklistan för tävlingskontroll. Kristina tar med sig frågan till nästa 
kommittémöte. 

11. Nästa möte 
Styrelsemöte: torsdag 14 december 18:00, Frösö IF:s kansli. Mötet avslutas med gemensam 
middag. 

 

 

Martin Ohlsson 
Ordförande för mötet 

 Erica Johansson 
Sekreterare 

 

 

Kristina Hammarfalk 
Justerare 

  

 


